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PROTOKÓŁ NR LI/2010 
z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 8 października 2010 roku. 
 
Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 8 
października 2010 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w 
Nowym Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 1000 do godz. 1330. 
 
Obradom sesji przewodniczył p. Zbigniew Kacprzyk – Przewodniczący Rady 
Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy 
obecności /załącznik do protokołu/ prawomocność obrad. Na sali obecnych było 
15 radnych na ustawowy skład liczbowy 15. 
 
W sesji udział wzięli: 

1. Burmistrz Miasta i Gminy   p. Barbara Gąsiorowska 
2. Skarbnik Miasta i Gminy   p. Ewa Bator 
3. Sekretarz Miasta i gminy   p. Iwona Kieszek 
4. Radca Prawny UMiG    mec. Marian Seweryn 
5. Radny Powiatu Grójeckiego   p. Krzysztof Fiks 
6. Kierownik Posterunku Policji   aspirant Janusz Dobrosz 
7. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu miasta i gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą wg załączonej listy obecności /załącznik do niniejszego 
protokołu/ 

8. Mieszkańcy miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą  
 

PKT 1 
Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zgłoszenie kandydatury na 
sekretarza obrad. Radny p. Jan Olszak zgłosił kandydaturę radnego p. Jana 
Szopa, który wyraził zgodę na kandydowanie. Więcej kandydatur nie zgłoszono, 
przystąpiono do głosowania na w/w wskazaną kandydaturą. W głosowaniu za 
15 na stan obecnych 15 radnych radny p. Jan Szopa został wybrany na 
sekretarza obrad. 
 

PKT 2 
Przewodniczący Rady poinformował, że każdy z radnych w ustawowym 
terminie otrzymał proponowany porządek obrad i zapytał czy są uwagi lub 
propozycje do proponowanego porządku obrad. Radni uwag i propozycji nie 
zgłosili, Przewodniczący Rady Miejskiej złożył wniosek o zmianę w porządku 
obrad tj. dopisanie pkt 7 pn. przedstawienie informacji o przebiegu wykonania 
budżetu jednostki samorządu terytorialnego za pierwsze półrocze roku 
budżetowego 2010 roku oraz informacji z realizacji planu finansowego 
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samorządowej instytucji kultury. Brak takiegoż pkt w przesłanym 
zawiadomieniu to zwykłe przeoczenie. Przystąpiono do głosowania nad w/w 
wnioskiem. W głosowaniu za 15 na stan obecnych 15 radnych wniosek do 
prządku obrad został przyjęty, następnie w głosowaniu za – 15 na stan obecnych 
15 radnych przyjęto porządek obrad w następującym brzmieniu: 

1. Wybór sekretarza obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z ostatniej sesji Rady. 

4. Wystąpienia Przewodniczących Stałych Komisji Rady. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres 
międzysesyjny. 

6. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

7. Przedstawienie informacji o przebiegu wykonania budżetu jednostki 
samorządu terytorialnego za pierwsze półrocze roku budżetowego 2010 roku 
oraz informacji z realizacji planu finansowego samorządowej instytucji kultury. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały Nr XXXIX/238/2009 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad 
Pilicą z dnia 25 września 2009 roku 

b) zmian w budżecie miasta i gminy na 2010 rok; 

c) upoważnienia Burmistrza do dokonania darowizny nieruchomości; 

d) powołania Zespołu Interdyscyplinarnego. 

9. Interpelacje i zapytania. 

10. Wolne wnioski. 

 
PKT 3 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk poinformował, że 
protokół z poprzedniej sesji Rady był wyłożony do wglądu w Biurze Rady i 
zapytał czy są uwagi lub zastrzeżenia do protokołu z sesji. Uwag i zastrzeżeń nie 
zgłoszono, przystąpiono do głosowania nad przyjęciem protokołu z poprzedniej 
sesji. W głosowaniu za – 15 na stan obecnych 15 radnych protokół został 
jednogłośnie przyjęty. 
 

PKT 4 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej Rady Miejskiej p. Król 
Ignacy poinformował, że w okresie międzysesyjnym Komisja odbyła jedno 
posiedzenie w dniu 5 października 2010 roku na którym zajmowano się 
następującymi sprawami: 
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1. Zapoznanie się z informacją o realizacji budżetu miasta i gminy za I 
półrocze 2010 roku. 

2. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady 
3. Sprawy bieżące kierowane do Komisji (opłata targowa, stawki podatku od 

nieruchomości na 2011 rok). 
Członkowie Komisji Gospodarczo – Budżetowej zapoznali się z informacją z 
realizacji budżetu miasta i gminy za I półrocze które przedstawiła im Skarbnik 
Miasta i Gminy p. Ewa Bator. Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator omówiła 
szczegółowo sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 2010 roku oraz 
przedstawiła informację z realizacji planu finansowego samorządowej instytucji 
kultury. Poinformowała, że informacja została opracowana w pełnej 
szczegółowości klasyfikacji budżetowej tj. plan roczny, wykonanie za I półrocze 
2010 roku oraz wskaźnik procentowy wykonania dochodów i wydatków. 
Uchwalony przez Radę plan dochodów budżetowych po uwzględnieniu 
wszystkich zmian wprowadzonych w I półroczu 2010 roku wyniósł 
19 036 277,00 zł. Uzyskane dochody w tym okresie zostały zrealizowane w 
wysokości 9 582 223,75 zł, co stanowi 50,34% planowanych dochodów na rok 
2010. Realizacja prawie we wszystkich tytułach w poszczególnych działach 
klasyfikacji budżetowej osiągnęła poziom powyżej 50%. Uchwalony budżet po 
stronie wydatków po uwzględnieniu wszystkich zmian wprowadzonych w 
pierwszym półroczu 2010 roku wyniósł 20 628 752,00 zł Wykonanie wydatków 
w tym okresie zrealizowane zostało w wysokości 8 473 989,86 zł co stanowi 
41,08% przyjętego planu. Realizacja wydatków bieżących przebiegała 
rytmicznie i zgodnie z założonym planem, natomiast realizacja wydatków 
inwestycyjnych, zwłaszcza płatności finansowych będzie realizowana w drugim 
półroczu 2010 roku. Skarbnik poinformowała o otrzymanych dotacjach i 
dofinansowaniach z Urzędu Marszałkowskiego, z Krajowego Biura 
Wyborczego, ze środków budżetu państwa, ze środków europejskich. Skarbnik 
poinformowała również o zwolnieniach przedmiotowych w zakresie podatku od 
nieruchomości od osób prawnych oraz podatku od środków transportowych od 
osób prawnych. Za pierwsze półrocze 2010 roku skutki tych zwolnień wynoszą 
13 730,00 zł W okresie od stycznia do 30 czerwca 2010 roku Burmistrz Miasta i 
Gminy dokonała umorzeń zobowiązań pieniężnych na kwotę 19 496,40 zł W 
okresie pierwszego półrocza dokonano przesunięć terminów płatności podatków 
i opłat na kwotę 211 875,00 zł. Członkowie komisji stwierdzili, że nie było 
większych odchyleń od zakładanego planu, budżet realizowany jest rytmicznie i 
terminowo. Pozytywnie zaopiniowano realizację budżetu za I półrocze 2010 
roku. Członkowie Komisji zapoznali się również z projektami uchwał 
przygotowanymi na sesję Rady Miejskiej w następujących sprawach: 

• zmian w budżecie miasta i gminy na 2010 rok, które zreferowała p. Ewa 
Bator –Skarbnik Miasta i Gminy informując że planowane dochody 
budżetu zmniejsza się o kwotę 661 307 zł i planowane dochody wynoszą 
17 702 201 zł, natomiast planowane wydatki zmniejsza się o kwotę 
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140 868 zł i po zmianach wynoszą 19 758 427 zł. Zwiększa się deficyt o 
kwotę 520 439 zł i wynosi 2 056 226 zł. Komisja nie wniosła uwag. 

• upoważnienia Burmistrza do dokonania darowizny nieruchomości, 
Komisja zaopiniowała pozytywnie; 

• zmian w uchwale Nr XXXIX/238/2009 Rady Miejskiej w Nowym 
Mieście nad Pilicą z dnia 25 września 2009 roku w sprawie udzielenia 
pożyczki dla Stowarzyszenia Lokalna Grupa Działania „Gminy 
Nadpiliczne”, Komisja zaopiniowała pozytywnie; 

• trybu i sposobu powoływania członków Zespołu Interdyscyplinarnego 
oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania. Wymieniony 
projekt uchwały referowała p. Senator Lucyna wyjaśniając szczegółowo 
zasady funkcjonowania takiegoż zespołu. Obowiązek powołania takiego 
zespołu nakłada ustawa o przeciwdziałaniu przemocy w rodzinie. 
Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały. 

Członkowie Komisji zapoznali się z wpływami z opłaty targowej które na stan 
30 września 2010 roku wynoszą 77 284,00 zł i wykonanie ich wynosi 77%. 
Opłaty wpływają regularnie. 
Członkowie Komisji Gospodarczo - Budżetowej oraz Komisji Rewizyjnej 
zapoznali się z wysokościami proponowanych stawek podatku od 
nieruchomości na 2011 rok. Kierownik Referatu Finansowego p. Teodozja 
Grudzień poinformowała, że na rok 2011 proponowany wskaźnik wzrostu na 
2011 rok wynosi 2,6% i przedstawiła stawki maksymalne oraz propozycje 
stawek jakie zaproponowała p. Burmistrz. Członkowie Komisji przyjęli stawki 
podatkowe zaproponowane przez Burmistrza uważając, że są wyważone i 
przemyślane. Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał członków 
Komisji z pismami które wpłynęły do Rady tj. pismem od pp. Mikułów oraz 
opinią RIO w sprawie realizacji budżetu za I półrocze 2010 roku. Radny p. 
Mirosław Bors poprosił Burmistrz aby w miarę możliwości skierować na drogi 
równiarkę. Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej poinformował, 
że posiedzenie było wspólne z Komisją Rewizyjną Rady. 
Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej p. Dudek Teresa poinformowała, że w 
okresie międzysesyjnym Komisja Rewizyjna obradowała dwukrotnie, tj. w dniu 
16 września 2010 roku i w dniu 5 października wspólnie z Komisją 
Gospodarczo – Budżetową. Przedstawiła tematy posiedzeń z dnia 16 września 
2010 roku. Komisja w tym dniu zajmowała się następującymi sprawami: 

1. Zapoznanie się i opiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu za I 
półrocze 2010 roku. 

2. Ocena realizacji uchwał Rady Miejskiej za I półrocze 2010 roku. 
3. Ocena realizacji Zarządzeń Burmistrza za I półrocze 2010 roku. 
4. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

 
Sekretarz Miasta i Gminy p. Iwona Kieszek przedstawiła realizację uchwał 
Rady Miejskiej za I półrocze 2010 roku jak również realizację Zarządzeń 
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Burmistrza Miasta i Gminy za I półrocze 2010 roku. Komisja nie wniosła 
zastrzeżeń do powyższego.  
Przewodniczący Rady Miejskiej zapoznał członków komisji z pismami, które 
wpłynęły do Rady min. z pismem w sprawie obniżenia ceny sprzedaży dworku 
w Żdżarach oraz z pismem p. Iwony Litwin w sprawie dokonania zmian w ciągu 
pieszo – jezdnym znajdującym się przy jej posesji. Burmistrz wyjaśniła, że w tej 
chwili na jakiekolwiek zmiany jest za późno, można było dokonać zmian na 
etapie projektowania a takich uwag nikt nie zgłosił. Komisja nie zajęła 
stanowiska w powyższej sprawie. 
 
Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej Rady Miejskiej p. Lech 
Staniszewski poinformował, że w okresie międzysesyjnym Komisja odbyła dwa 
posiedzenia tj. w dniu 14 września 2010 roku na którym zajmowano się 
następującymi sprawami: 

1. Zapoznanie się z pismem p. Iwony Litwin 
2. Zapoznanie się i opiniowanie sprawozdania z wykonania budżetu za I 

półrocze 2010 roku. 
3. Sprawy bieżące. 

Przewodniczący Komisji p. Lech Staniszewski zapoznał obecnych z pismem p. 
Iwony Litwin, które wpłynęło do Rady i zostało skierowane na Komisję. 
Poprosił zainteresowanych aby wypowiedzieli się na temat złożonego pisma. 
Pani Litwin Iwona poinformowała, że prowadzona budowa drogi dojazdowej 
przed jej posesją jest niezgodna z projektem budowlanym jaki wcześniej miała 
do wglądu. Obecne prace przy budowie będą poważnie utrudniały wygodny 
dojazd do posesji. Stwierdziła, że na swoje podwórko nie będzie można wjechać 
dużym pojazdem oraz że w związku z kątem nachylenia ciągu pieszo – jezdnego 
na ich posesję wody opadowe będą spływały po ich podwórkach i co za tym 
idzie będą powodowały zagrzybienia ich domów. Stwierdziła, że na zebraniach 
które odbywały się zgłaszała ustnie poprawki do projektu i powiedziano jej że 
będą naniesione ale tak się nie stało. Pan Chrobok poinformował, że w związku 
z robotami jakie tam trwają mają uniemożliwiony dojazd do swoich 
gospodarstw i np. nie mogą od trzech tygodni wyjechać do sadu. Poza tym, 
zwrócił uwagę na to, że główny wodociąg jest w drodze a zasuwy są 
pozarywane i pozasypywane i w razie awarii trzeba będzie wszystko rozbierać. 
Odnośnie złego zabezpieczenia objazdów jakichkolwiek wypowiedzieli się 
również pp. Gronowscy, p. Żebrowska i p. Gontowski.  
Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska wyjaśniła, że z projektem 
zapoznali byli mieszkańcy w tym i p. Litwin. Nie zgłoszono na etapie 
projektowania żadnych uwag a w tej chwili na etapie końcowego wykonania 
prac nie jest możliwością aby ponanosić takie poprawki o które Pani wnioskuje. 
Inwestycja jest w trakcie realizacji i w tej chwili nie są możliwe żadne zmiany, 
chyba że odchodzimy od projektu i środki przyznane na ten cel przepadną a cała 
inwestycja nie zostanie zakończona i plac będzie niedokończony. Pan Chrobok 
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powiedział, że oni nie wnoszą o zmianę całego projektu a tylko o odsunięcie się 
od wjazdu z drogą tak aby kąt nachylenia do ich bramy nie wynosił 90o . 
Burmistrz Miasta i Gminy odpowiedziała, że jeżeli chodzi o zapewnienie 
objazdów w związku z trwającą budową drogi to należy to do wykonawcy i do 
niego trzeba było zgłosić ten problem bo to on odpowiada za bezpieczeństwo. 
Natomiast jeżeli nie zabezpieczył objazdów to trzeba było zadzwonić do Urzędu 
i odpowiedni pracownik przekazał by informację, żeby takowe objazdy zostały 
zrobione. Przewodniczący Komisji p. Lech Staniszewski stwierdził, żeby może 
jeszcze raz przeanalizować ten problem i jeżeli jest cień możliwości to pomóc 
tym ludziom, żeby mieli dogodny dojazd, może coś się uzgodni z wykonawcą i 
jakieś rozwiązanie można by znaleźć i prosi aby się nad tym zastanowić. 
Następnie poinformował, że Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator omówiła 
sprawozdanie z wykonania budżetu za I półrocze 2010 roku oraz przedstawiła 
informację z realizacji planu finansowego samorządowej instytucji kultury. W 
związku z tym, że przedmówcy również wspominali o omówieniu sprawozdania 
nie będzie tego powielał. Komisja nie wniosła uwag do przedstawionego 
sprawozdania. 
Przewodniczący Komisji p. Lech Staniszewski korzystając z obecności p. 
Burmistrz na Komisji ponowił prośbę o ustawienie barierek zabezpieczających 
wzdłuż drogi przy stawach oraz o zasypanie dziury w drodze. 
Na posiedzeniu w dniu 4 października 2010 roku Komisja zajmowała się 
następującymi sprawami: 

1. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję. 
2. Zapoznanie się i opiniowanie proponowanych stawek podatku od 

nieruchomości na 2011 rok. 
3. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

Członkowie Komisji zapoznali się z projektami uchwał przygotowanymi na 
sesję Rady tj.: 

• zmian w budżecie, które przedstawiła Burmistrz Miasta i Gminy 
• zmiany uchwały Nr XXXIX/238/2009 Rady Miejskiej w Nowym Mieście 

nad Pilicą z dnia 25 września 2009 roku 

• przekazania darowizny na rzecz Województwa Mazowieckiego; 

• powołania Zespołu Interdyscyplinarnego. Projekt uchwały przedstawiła p. 
Lucyna Senator omawiając cel powołania takiego zespołu. 

Członkowie komisji nie wnieśli uwag do przedstawionych projektów uchwał. 
Kierownik Referatu Finansowego p. Teodozja Grudzień poinformowała, że na 
rok 2011 proponowany wskaźnik wzrostu jest 2,6% i przedstawiła stawki 
maksymalne podatków oraz propozycje stawek p. Burmistrz. Członkowie 
Komisji przyjęli stawki podatkowe zaproponowane przez Burmistrza uważając, 
że są wyważone i przemyślane. 
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Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej p. Lech Staniszewski w 
związku z prośbą mieszkańców Borowca zwrócił się o przekazanie i wysypanie 
wywrotki żwiru na Borowcu za mostkiem. Radny p. Jan Szopa zwrócił się z 
prośbą o wysypanie grysu w Łęgonicach koło p. Orzeszka. 
 
 

PKT 5 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk przywitał obecnego na 
sesji Mazowieckiego Wojewódzkiego Inspektora Transportu Ruchu Drogowego 
p. Andrzeja Łuczyckiego. Poinformował, że zaprosił p. Łuczyckiego na sesję na 
prośbę p. Burmistrz i w pkt dotyczącym informacji Burmistrza poprosi o 
zabranie głosu p. Dyrektora. 
Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska przedstawiła sprawozdanie 
za okres międzysesyjny tj od 3 września 2010 roku do dnia 8 października 2010 
roku tj.: 

1. W dniu 9 września 2010 roku podpisano umowę z Firmą 
„STARODRZEW – DOM” z Rzekunia na rozbiórkę drewnianego mostu 
na rzece Pilicy w miejscowości Gostomia za kwotę 155 550,00 zł brutto. 

2. W dniu 9 września 2010 roku podpisano umowę z Przedsiębiorstwem 
Robót Drogowych, Zaskórski i Wspólnicy, Spółka z o. o. z Gielniowa na 
przebudowę drogi gminnej nr 160811 Rokitnica – Godzimierz. Wartość 
zadania 133 948,68 zł. 

3. W dniach od 3 do 8 września 2010 roku na terenie naszej gminy 
ogłoszony został alarm przeciwpowodziowy. We wsi Żdżarki znacznie 
podniósł się poziom rzeki Drzewiczki. 

4. W dniu 9 września 2010 roku odebrano I etap inwestycji pod nazwą 
modernizacja stadionu miejskiego przy ul. Ogrodowej w Nowym Mieście 
nad Pilicą. W ramach pierwszego etapu wykonane zostały: przyłącze 
energetyczne, przyłącze wody i nawodnienie boiska, oraz nowa 
nawierzchnia. W II etapie zaplanowanym do realizacji w 2011 roku 
wykonane zostaną: bieżnia i oświetlenie. Koszt I etapu – 500.000,00 zł. 
Koszt II etapu – 330.000,00 zł. Pieniądze pozyskane z zewnątrz to kwota 
250.000,00 zł. 

5. W dniu 8 września 2010 roku ukończona została inwestycja pod nazwą: 
budowa sieci wodociągowej wraz z przyłączami we wsi Wólka 
Ligęzowska. Sieć wykonana została na długości 692 m z 25 przyłączami 
o łącznej długości 710 m. Koszt całej inwestycji to 190.778,56 zł.  

6. Dla szkół z terenu naszej gminy pozyskaliśmy środki na przeprowadzenie 
remontów w obiektach szkolnych. Publiczna Szkoła Podstawowa w 
Nowym Mieście nad Pilicą na remont łazienek i podłóg uzyskała kwotę 
20.000,00 zł, natomiast Publiczne Gimnazjum na remont łazienki kwotę 
14.671,00 zł.  
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7. W niedzielę 19 września 2010 roku o godz.1500 w mieszkaniu Państwa 
Zielińskich w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się uroczysta Msza Św. 
w intencji Jubilatki Pani Józefy Nowakowskiej. Uroczystość w setną 
rocznicę urodzin celebrował Ojciec Jan Fibek z Klasztoru Kapucynów w 
Nowym Mieście nad Pilicą. 

8. W dniu 21 września 2010 roku rozstrzygnięty został przetarg 
nieograniczony na dostawę węgla do Urzędu Miasta i Gminy i szkół z 
terenu gminy, oraz oleju opałowego do szkół z terenu gminy Nowe 
Miasto nad Pilicą. Na dostawę oleju opałowego najkorzystniejszą ofertę 
przedstawiła firma TERM OIL z Radomia za cenę: 2.666,92 zł brutto za 
1m3. Na dostawę węgla kamiennego firma HENMAR z Wesołej za cenę 
619,89 zł brutto za 1 tonę. 

9. W dniu 1 października 2010 roku na terenie Nowego Miasta nad Pilicą 
zrealizowano projekt „Oznakowanie pionowe w Nowym Mieście nad 
Pilicą – informacja turystyczna”. W ramach tego projektu na terenie 
miasta zamontowano 12 słupków oraz 69 tablic. Tablice wskazują miejsca 
użyteczności publicznej, najważniejsze instytucje oraz nazwy 
ważniejszych ulic. Inwestycja ta ma na celu udostępnienie informacji 
turystycznej osobom przybywającym do Nowego Miasta nad Pilicą. 
Ułatwi to osobom przyjezdnym poruszanie się w obrębie miasta oraz 
lokalizację poszukiwanych miejsc. 
Koszt całkowity realizacji tego projektu to - 15.975,90 zł brutto. 
Dodatkowo wykonano również oznakowanie ulic na osiedlu domków 
jednorodzinnych za Klasztorem Braci Mniejszych Kapucynów. 
Zamontowano 4 słupki oraz 8 dwustronnych tablic z herbem i nazwą 
ulicy. Koszt tego zadania - 2.488,80 zł brutto. 

10. W dniu 6 października 2010 roku z udziałem przedstawicieli Urzędu 
Marszałkowskiego dokonano odbioru przebudowanej drogi dojazdowej 
do gruntów rolnych w miejscowości Bieliny. Wykonano nawierzchnię 
bitumiczną na odcinku 857,00 mb o szerokości 4,00 m na podbudowie z 
materiału kamiennego. Całkowita wartość zadania 181 811,27 zł. 
Dofinansowanie z terenowego Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych 
Województwa Mazowieckiego to 67 000,00 zł. W dniu 20 sierpnia 2010 
roku odbył się odbiór techniczny tej inwestycji. 

11. W trakcie realizacji i na ukończeniu są inwestycje: 
• plac przy ul. Góra rynek,  
• plac we wsi Żdżary przy szkole,  
• oraz chodniki (szlak turystyczny) we wsi Pobiedna. 
• Sieć wodociągowa wraz z przyłączami na odcinku Rudki – Nowe 

Strzałki. 
• sieć wodociągowa wraz z przyłączami na odcinku Łęgonice – Nowe 

Miasto nad Pilicą. 
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Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska serdecznie podziękowała p. 
Andrzejowi Łuczyckiemu za pomoc w realizowaniu zaplanowanych działań na 
terenie naszej gminy, wspomniała, że zawsze może liczyć na jego wsparcie i 
pomoc i nigdy nie spotkała się z odmową. W imieniu swoim i mieszkańców 
Gminy złożyła serdeczne życzenia powodzenia w życiu osobistym, 
zrealizowania swoich zamierzeń i wygranej w wyborach. Pan Andrzej Łuczycki 
serdecznie podziękował za życzenia i zaproszenie na sesję Rady i stwierdził, że 
ilekroć jest w gminie Nowe Miasto zawsze spotyka się z niespotykanym 
ciepłem i serdecznością. Stwierdził, że nie ukrywa iż będzie startowała w 
wyborach do Sejmiku Mazowieckiego i przy okazji chciałby zapewnić że 
zawsze będzie pamiętał o Gminie Nowe Miasto nad Pilicą. Uważa, że takiemu 
Samorządowi warto pomagać bo i Burmistrz i szanowna Rada wiedzą czego 
chcą i dążą do celu pomimo wielu trudności napotykanych po drodze. 
Przypomniał szereg zamierzeń i planów które niestety ale nie doszły do skutku 
min. miasteczko filmowe. Tak się złożyło że tuż przed wyborami do parlamentu 
uległ wypadkowi i przez wiele miesięcy był wyłączony z życia politycznego i 
publicznego, ale ma nadzieję że może będą jeszcze lepsze pomysły na 
rozbudzenie Nowego Miasta. Będzie startował do Sejmiku bo uważa że nasz 
region jest zaniedbywany i żeby naszego regionu nie traktowano jak 
niechcianego dziecka. Większość środków przekazywana jest dla samej 
Warszawy a reszta do Płocka a nasz rejon dostaje resztki i tak nie może być. 
Wracając do tak miłego przyjęcia przyrzekł, że zawsze będzie pomagał naszej 
Gminie. 
Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował serdecznie za przybycie i za 
pamięć o naszej Gminie. Serdeczne podziękowania złożyła również p. 
Łuczyckiemu p. Małgorzata Woźniak za pomoc w realizowaniu zadań na terenie 
miejscowości Żdżarki. Przy okazji podziękowała serdecznie za pomoc w akcji 
powodziowej i tu podziękowania złożyła p. Burmistrz, strażakom z terenu 
naszej gminy oraz Policji.  
Radny p. Stanisław Motyl stwierdził, że jedną z osób mocno zaangażowanych w 
pomysł powstania miasteczka filmowego był właśnie p. Łuczycki zapytał co się 
tak naprawdę stało i co było główną przyczyną, że ten pomysł upadł. Pan 
Andrzej Łuczycki powiedział, że sprawa rozegrała się o właściciela gruntu. 
Agencja Mienia Wojskowego nie chciała pozbyć się gruntu a z kolei Akademia 
Sztuki Filmowej nie chciała inwestować w własność Agencji, bo Agencja nie 
działa jako własność państwowa. Najlepszym sposobem byłoby gdyby Gmina 
weszła aportem we własność gruntów Agencji. Poza tym nie ukrywa, że 
zadziałały również względy polityczne, wszystko się to razem nałożyło i wyszło 
to właśnie w taki sposób. I tak Jak powiedział na początku sukces zależy od 
ludzi i jeżeli są ludzie którzy chcą coś dobrego zrobić to się to udaje a jeżeli 
zabraknie pewnych osób to niestety to tak wychodzi. 
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Przewodniczący Rady jeszcze raz podziękował serdecznie za wizytę p. 
Łuczyckiemu na sesji i życzył powodzenia. Przewodniczący Rady ogłosił 10 
minutową przerwę. 
 
Po przerwie wznowiono obrady. 

PKT 6 
Przewodniczący Rady Miejskiej podziękował radnemu Mirosławowi Bors za 
zaproszenie na odbiór drogi. Poinformował, że brał udział w uroczystościach 
100 lecia urodzin p. Józefy Nowakowskiej. Stwierdził, że jubilatka jest w dobrej 
kondycji i chciałby życzyć każdemu takiej pogody ducha jaką zachowała 
Jubilatka. Poinformował o pismach, które wpłynęły do Biura Rady Miejskiej. 
Pisma są do wglądu w Biurze Rady. Radny Ryszard Lewecki odniósł się do 
pisma p. Iwony Litwin w sprawie zmiany projektu budowy placu przy ul. Góra i 
chciałby powiedzieć, że jest to nieprawdą bo p. Litwin była na zebraniu i 
oglądała projekt i sam osobiście ją na to zebranie ją zaprosił. Kierownik 
Posterunku Policji aspirant Janusz Dobrosz prosił aby rolnicy, sadownicy 
zwrócili uwagę i byli czujni na kradzieże jabłek z sadów, jabłka są w cenie i 
tych kradzieży nie brakuje. Radny p. Stanisław Motyl stwierdził, że może 
dobrze by było uczulić na ten fakt skupujących, Bi oni dobrze się orientują kto 
ma sad a kto go nie ma i powinni zwrócić uwagę na ten fakt. Kierownik 
Posterunku odpowiedział, że osoby prowadzące skupy już są o tym 
powiadomieni. Sołtys Nowych Łęgonic p. Eugeniusz Bystrosz zwrócił się z 
prośbą do Kierownika Posterunku o uwzględnienie w działaniach patrolowych 
sprawy parkowania samochodów, bo parkują w niedozwolonych miejscach i 
naprawdę jest się coraz trudniej poruszać i takimi miejscami są miejsca przy 
pizzerii oraz przy sklepie na pl. Kościuszki od wjazdu z ul. Warszawskiej.  
 

PKT 7 
Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator przedstawiła informację o przebiegu 
wykonania budżetu jednostki samorządu terytorialnego za pierwsze półrocze 
roku budżetowego 2010 roku oraz informację z realizacji planu finansowego 
samorządowej instytucji kultury co stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że opinia RIO w powyższej 
sprawie jest pozytywna i nie stwierdzono uchybień. Radni nie wnieśli uwag do 
przedstawionej informacji o przebiegu wykonania budżetu za I półrocze 2010 
roku. 
 

PKT 8a 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w 
uchwale Nr XXXIX/238/2009 Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 
z dnia 25 września 2009 roku w sprawie udzielenia pożyczki dla Stowarzyszenia 
Lokalna Grupa Działania „Gminy Nadpiliczne“. Pytań nie stwierdzono. 
Przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały w głosowaniu za 11 na 
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stan obecnych 11 radnych uchwalono uchwałę Nr LI/311/2010 w 
przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

PKT 8b 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytała projekt 
uchwały w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2010 rok. Uchwałę 
zreferowała Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator informując, że planowane 
dochody budżetu zmniejsza się o kwotę 661 307 zł i w związku z tym dochody 
budżetu ustala się na łączną kwotę 17 702 201 zł, natomiast planowane wydatki 
zmniejsza się o kwotę 140 868 zł i w związku z tym ustala się wydatki budżetu 
w łącznej kwocie 19 758 427 zł. Omówiła również załączniki do uchwały. Pytań 
nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 
głosowaniu za – 10 na stan obecnych na sali 10 radnych uchwalono uchwałę  

Nr LI/312/2010 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 

PKT 8c 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie 
upoważnienia Burmistrza do dokonania darowizny nieruchomości. Pytań nie 
stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem uchwały. W 
głosowaniu za 11 na stan obecnych 11 radnych uchwalono uchwałę Nr 
LI/313/2010 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik do 
niniejszego protokołu. 

PKT 8d 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 
uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania członków Zespołu 
Interdyscyplinarnego oraz szczegółowych warunków jego funkcjonowania. Pani 
Lucyna Senator wyjaśniła że ustawa nakazuje podjęcie takiej uchwały, Zespół 
bedzie się składał z pracowników opieki społecznej, funkcjonariusza policji, 
służby opieki zdrowotnej oraz z psychologa, czy pedagoga. Zespołowi będzie 
przewodniczył przewodniczący i będzie zwoływał posiedzenia nie żadziej niż 
raz na trzy miesiące. Cała dokumentacja będzie prowadzona przez pracownika 
socjalnego. Zespół będzie rozważał sprawy dotyczące przeciwdziałania 
przemocy w rodzinie. Radny p. Stanisław Motyl stwierdził, że nazwa tej 
uchwały niewiele mówi o tym co to ma być ten zespół interdyscyplinarny, więc 
proponuje żeby może dopisać w preambule uchwały że to ma być zespół 
interdyscyplinarny ds. przeciwdziałania przemocy w rodzinie. I taki jest jego 
wniosek. P. Lucyna Senator wyjaśniła, że nazwa w/w projektu uchwały wynika 
z ustawy i nie wie czy można to zmienić. Radca Prawny p. Marian Seweryn 
stwierdził, że o zasadach pracy takiegoż zespołu mówi ustawa oraz sama 
uchwała, więc sama nazwa jeżeli wynika z ustawy to nie należy jej zmieniać. W 
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związku z tym, że radny p. Stanisław Motyl postawił wniosek o zmianę w 
nazwie projektu uchwały wniosek poddano pod głosowanie. W głosowaniu za – 
1; przeciw – 4, wstrzymało się – 4 wniosek nie został przegłosowany. Więcej 
pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem 
uchwały. W głosowaniu za – 11 na stan obecnych 11 radnych uchwalono 
uchwałę Nr LI/314/2010 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik 
do niniejszego protokołu. 

PKT 9 
Interpelacji i zapytań brak. 
 

PKT 10 
Sołtys wsi Rokitnica p. Tatiana Dąbrowska złożyła serdeczne podziękowania p. 
Burmistrz za zrobienie drogi. Radny p. Kazimierz Tomczyk również przyłączył 
się do podziękowań i poprosił żeby w miarę możliwości dowieźć wywrotkę 
żwiru do wysypania poboczy. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej serdecznie zaprosił wszystkich obecnych w 
dniu 13 października na mszę św. która odbędzie się w Klasztorze o godz. 1800. 
 
Z powodu wyczerpania porządku obrad, przewodniczący Rady Miejskiej 
zamknął obrady sesji. 
 
Protokołowała       Przewodniczył 
 
Iwona Lepa 


